
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-25, § 30 

 
 Tid: 25 oktober 2005 kl 09.00-10.05  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 25 oktober 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson,  Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm, Rune Karlsson, Eva Leijon, Anette Scheibe och Lars-Erik Stålkrantz samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Kristina Söderlund. Johan Danielsson vid 
Mälardalsrådet (§§1-2) 

 
 § 30 

Arenaprojekt vid Globenområdet. Remiss från kommunstyrelsen  
Dnr T2005-511-01128 
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret m fl hade den 7 oktober 2005 avgivit gemensamt tjänsteutlåtande i 
rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser 
trafiknämnden - enligt följande: 
 
1 Trafiknämnden översänder och åberopar kontorens gemensamma utlåtande till 
 kommunstyrelsen som svar på remissen om ny arena söder om Globen. 
2 Beslutet förklaras omedelbart justerat. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorens förslag. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) och ledamoten Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga K1. 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga 
K2.    
 
Ledamoten Björn Nyström (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga K3. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorens 
förslag d v s 
 
1 Trafiknämnden översänder och åberopar kontorens gemensamma utlåtande till 
 kommunstyrelsen som svar på remissen om ny arena söder om Globen. 
2 Beslutet förklaras omedelbart justerat. 
 
Reservationer 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina 
Öholm (m), Madeleine Sjöstedt (fp) och Claes Fleming (fp) enligt det av vice 
ordföranden Sten Nordin m fl (m) och ledamoten Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
gemensamt framställda yrkandet. 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) enligt det av henne framställda yrkandet. 
 
Ledamoten Björn Nyström (kd) enligt det av honom framställda yrkandet. 



  

 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 30, bilaga K1 
 
Trafiknämnden 2005-10-25 
 
Tillhör ärende 30 

 
Arenaprojekt vid Globenområdet. 
Remiss från kommunstyrelsen 

     
  Sten Nordin m fl (m) 
  Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar  
 
att  ta ärendet utan eget ställningstagande. 



  

Tillhör § 30, bilaga K2 
 
  Trafiknämnden 2005-10-25 
 
  Tillhör ärende 30 
                                                           
  Arenaprojekt vid Globenområdet 
  Remiss från kommunstyrelsen 
 
  Ann-Marie Strömberg (v) 
  Per Ohlin (v) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att   som svar på remissen översända och i huvudsak åberopa kontorets 
 tjänsteutlåtande, 
 
att    förorda fortsatt utredning av den mindre av de båda arenorna och samtidigt utreda 
        möjligheterna till utbyggnad och upprustning av Söderstadion, samt 
 
att   inte fortsätta arbetet med den större arenan, samt 
 
att   anföra följande: 
 
Multifunktionsarenan för 50-60.000 åskådare är ett högriskprojekt. De ekonomiska 
kalkylerna är enligt kontorens tjänsteutlåtande både ofullständiga och orealistiskt 
optimistiska.  Projektet är varken ekonomiskt eller verksamhetsmässigt försvarbart.  
 
Trafiknämnden förordar fortsatt utredning av den mindre arenan med plats för 25.000 
åskådare. Trafiknämnden ifrågasätter bedömningen att det skulle vara omöjligt att 
använda denna arena som multifunktionsarena och att förse den med tak. 
 
Samtidigt bör tidigare förslag att bygga ut och rusta upp Söderstadion åter aktualiseras 
som ett alternativ till den mindre arenan. 
 



  

Tillhör § 30, bilaga K3 
 
Trafiknämnden 2005-10-25 
 
Tillhör ärende 30 

 
  Arenaprojekt vid Globenområdet. 
  Remiss från kommunstyrelsen.  
     
  Björn Nyström (kd) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar  
 
att  som svar på remissen anföra följande: 
 
Kristdemokraternas förord för en arena i området runt Kista/Akalla visar på möjligheten 
att göra en bredare satsning som innebär mer än idrott. I det koncept som vi tidigare 
presenterat finns en rad satsningar i anslutning till arenan som skulle vara positiva för 
integrationen i området, och för hela Stockholmsregionen. Förutom en satsning på 
integration finns det andra vinster med vårt alternativ. Genom att göra en bredare 
satsning, där det exempelvis också ingår nya bostäder och en ny stormarknad, blir det 
enklare att finna externa finansiärer till projektet. Externa finansiärer är en 
grundförutsättning. Vid en tidpunkt när stadsdelsnämnderna tvingas spara 
mångmiljonbelopp och vård, skola och omsorg drabbas är det utmanande att satsa 
miljardbelopp på en nationalarena. Vårt förslag om att låta bygga en arena i 
Kista/Akalla-området innebär att helt andra möjligheter till finansiering kan skapas. 
 
 


